
Skolebestyrelsesmøde  

17-04-2024 

17:30 – 20:30  

 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Høringssvar om Budgettildelingsmodel – Hvem vil være 
pennefører? 
 
Maria og Niklas 
 

Alle 

 

Høringssvar om besparelse på 3,8 millioner kr. – Hvem 
vil være pennefører 
 
Nicolas og Marcel 
 

 

17:45 

Høringssvar om Søskendekriteriet – Hvem vil være 
pennefører? 
 
Allan og Julia 
 

Alle 

18:00 
Aftensmad 
 
 

Alle 

18:20 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre 
 
Elever 
Der skal være møde i elevrådet om tre spørgsmål 
 
Nogle fra fælleselevrådet skal være med til SKOK-møde for 
at fortælle om det oplæg, som det fælles elevråd har lavet.  
 
Elevrådet arbejder stadig efter at få et lokale til at være i for 
Storehøj.  
 
Ledelse 

• Husk besøg i Styregruppen fredag 19. april 

• Der har været lidt polemik om fri på Store Bededag 
eller ej. Der er skrevet ud, hvilket ser ud til at have 
skabt mindre forvirring.  

• Der er afholdt velkomstaften for nye 0. klasser. Det 
var en stor succes, og en del nuværende forældre 
roste Langhøjs model for skolestart.  

Alle 



• Der bliver opslået en stilling som pædagog i SFO’en. 
Vi ved allerede, at flere kvalificerede pædagoger vil 
søge.  

• Opstillede til bestyrelsen. Henrik har modtaget 3 
tilmeldinger til den nye skolebestyrelse.  

• Vi har fået det Grønne Flag igen, bla. fordi miljørådet 
planlægger at oprettet Genbrugsgarderoben. 

 
Formand 
Intet 
 
Medarbejdere 
Søren fortæller om den registrering af vold og trusler fra 
elever, der er i gang. Derudover har personalet talt om, 
hvordan vi løser de udfordringer der er. Der bliver 
udarbejdet en folder med de input, der er kommet fra 
ledelse og personale.  
 
Der er eksaminer på vej. Eleverne på 9. årgang er klar. 
 
6. årgang har haft fælles naturfagsforløb med andre skoler i 
Hvidovre 
 
3., 6. og skal til koncert i teatersalen.  
 
Vi arbejder på at kunne tilbyde musik som valgfag til næste 
skoleår i samarbejde med Danalund.  
 
Fagfordelingen er i fuld gang. Teamene er dannet og 
fagene er i gang med at bliver fordelt.  
 
Projektet om sammenhængende skolestart er godt i gang. 
Der har været gode møder.  
 
SFO 
Frederik fra SFO’en har sagt ja til at deltage i bestyrelsen.  
 
SKOK 
Intet 
 

19:00 

Opdatering af princip om skole/hjem samarbejde 
 
Bestyrelsen besluttet at det først skal drøftes, hvordan et 
princip ændres inden man drøfter en evt. ændring af 
princippet.  
 
Der opfordres til at værdigrundlaget genbesøges i 
klasserne.  
 
Der skal kigges på, hvordan principperne er implementeret i 
skolen. Lever principperne? 

Peter 



 

19:15 

Orientering Elevtrivselsundersøgelse 
 
Henrik arbejder videre med en sammenstilling af 
resultaterne for 23 og 24.  
 

Henrik 

19:30 

Indhold på kontaktforældremøde 30. maj  
 
Bestyrelsens oplæg  
Forældretilfredshed. Skolen skal bruge kontaktforældrenes 
indtryk af den gennemførte tilfredshedsundersøgelse.  
 
Hvem vil gerne deltage? 
 

Henrik 

20:00 

Review af forretningsorden 
 
Ingen ændringer 
 

Marcel 

20:15 

Digital dannelse – næste step? 
 
Der bliver inviteret til forældreforedrag om digital dannelse 
onsdag 22. maj. 17-19 
 

Alle 

20:25 

Evaluering af bestyrelsens arbejde  
 
”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 

Alle 

20:30 

Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
 
Der blev spurgt ind til asfalteringen af cykelstativerne i 
Langhøjparken. Henrik fortalte, at der er sendt en 
forespørgsel til Vej og Park.  
 

Alle 

 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Opdateret princip skole/hjem fra Peter 

• Materiale til hørringsvar om Søskendekriteriet 

• Materiale til hørringsvar om Budgettildelingsmodel 

• Link til forretningsorden: Vider til link Forretningsorden  
 

 
Emner til bestyrelsen fra Kontaktforældrene 

• Uhensigtsmæssig skærmbrug ud af skolen (Spil, fjernsyn til frokost mv.) 

https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/bestyrelsens-forretningsorden/
https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/bestyrelsens-forretningsorden/


• Behov for ekstra fokus på drenge, når der dannes nye klasser i 6. klasse 

• Sammenlægningen på 6. årgang. Hvorfor? Ressourcer til det? Behov for mere støtte 

• Kvalitet af skolemad 

• Aula retningslinjer for mængden af kommunikation på tværs af SFO, Klub, Skole, 
Kommune osv. 

• Mobilpolitik i SFO 
 

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 
 


